
Zasedání SKAS MFF UK dne 6. ledna 2025. 
Proběhlo od 15:00, Ke Karlovu 3, velká zasedací místnost 

 

Přítomni: Andrej Farkaš, Kateřina Ficková, Šimon Láznička, Lukáš Nowak, Petr Šimůnek, Anna 

Yaghobová, Jakub Černý (od 15:20), Vojtěch Gaďurek (od od 15:25), Arina Beck (od 16:00) 

Nepřítomni: - 

Hosté: Mirko Rokyta, Blanka Svobodová 

Zapisovatel: Petr Šimůnek 

 

Zasedání zahájil předseda SKAS Lukáš Nowak krátce po 15. hodině. Přítomno 6 z 9 členů. 

 

1. Schválení programu 

Program byl schválen tichým souhlasem. 

 

2. Schválení zápisu z 1. zasedání 

Zápis předchozího jednání byl schválen tichým souhlasem. 

 

3. Stipendia 

Děkan Mirko Rokyta podal zprávu ohledně stipendií. Proběhla diskuze k jejich vyplácení, 

komunikaci a danění odměn. 

 

Na jednání přišel Jakub Černý. 

 

Proběhla diskuze o nových stipendiích a příspěvcích. 

 

Na jednání přišel Vojtěch Gaďurek. 

 

Následovala diskuze ohledně nadměrného přijímání doktorandů z minulém roce. Tento problém byl 

vyřešen, aby se již nemohl opakovat. Byla uzavřena diskuze ohledně stipendií. 

 

4. Hygienické potřeby 

Byla otevřena diskuze ohledně hygienických pomůcek pro ženy. 

 

Na jednání dorazil František Zajíc. 

 

Jednání pokračovalo návrhem na košíčky dámských hygienických pomůcek na specifických 

toaletách, které budou doplňovány komunitně. Anna Yaghobová a Kateřina Ficková byly pověřeny 

doladěním. Vedení bylo požádáno nakoupením úvodních košíčků. Blanka Svobodová zmínila, že by 

vedení v tomto velmi pomohlo, kdyby byly hygienické potřeby klasifikovány ve stejné kategorii 

jako toaletní papír. Akademičtí senátoři přislíbili, že se o tom pokusí zmínit na velkém senátu. 

 

Na jednání dorazila Arina Beck. 

 

Pan děkan přislíbil podporu do řádu několika tisíc. Byl domluven pilotní projekt na čtvrt roku, kdy 

fakulta nakoupí košíčky, naplní se startovním objemem pomůcek a bude se monitorovat jejich 

naplněnost a náklady. Další doplnění se v testovacím režimu bude dělat komunitně. SKAS k tomu 

připraví informační tabulky a zpropaguje na sociálních sítích. Vedení se tím bude zabývat po 

vyřešení menzy na MS.  

  



5. Efektivita KISS 

Byl prodiskutován průběh událostí ze dne 19. prosince 2024 v souvislosti s falešným poplachem 

na právnické fakultě. Senátoři vyjádřili velké obavy z průběhu událostí, především z použití KISS v 

době, kdy se už o události psalo v médiích a zároveň považují použité formulace za velmi 

nešťastné.  

 

Bylo domluveno s vedením, že Anna Yaghobová vypracuje časovou osu událostí a zašle ji vedení, 

které pak nadále bude prověřovat tuto událost na rektorátu. 

 

Usnesení: SKAS MFF UK žádá vedení MFF UK o prověření průběhu využití systému KISS 

19.12.2024, aby se v budoucnu předešlo šíření paniky v důsledku nedostatečné či pozdní 

informovanosti. 

 

pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

6. Různé 

• Petr Šimůnek vznesl ještě před začátkem jednání dotaz na využití louky vedle Impaktu a 

případném využití jako louku pro včely. V daném místě je v plánu ve vzdáleném horizontu 

Impakt 2, možnost lepšího využití louky v mezičase bude prověřena. 

• Andrej Farkaš pozval na výjezdní zasedání akademického senátu 14. - 16. února. 

• Menza na MS: Předání by mělo proběhnout 7. ledna menze. Slavnostní otevření je v plánu 

21. ledna. 

• Ples UK: Máme smlouvu, záloha byla zaplacena. První informace by měla být po 15. ledna, 

spíše 30. ledna, dokud nebude jasno nebude spuštěn prodej lístků. Situace je velmi 

nepřehledná. 

• Disciplinární komise: Proběhla diskuze ohledně kandidátů do disciplinární komise, ochotě 

současných členů pokračovat a případných zájemcích/jejich nedostatku. 

• Arina Beck: Začíná kurz pedagogických kompetencí. Do 20.2.. Pro doktorandy a 

magisterské studenty. 

• V rotundě na MS: SKAS byl požádán o dodání umění do rotundy. Proběhla diskuze o 

proveditelnosti a prověření zda to umožňuje správa budov. Bylo domluveno, že pokud to 

bude možné, tak následně budeme tuto možnost propagovat veřejně. 

 

Zasedání bylo ukončeno v 16:40 


